
亲爱的剑桥中国文化中心的家长、老师和同学们，  

剑桥中国文化中心已有家长会，校友会了。现在我们正在筹备成立自己的学生会！ 

我们欢迎更多的同学加入进来。 

同学们,如果你有兴趣参加，请发电子邮件到 kevin.xiong.1@gmail.com。 

 我们的学生会筹委会将会组织一些活动，目前正在进行的是为北京的一所民工子 

弟学校需要一台新的饮用水过滤器筹款。 

 这个周末我们会有个 bake sale： 

日期：星期六 5/22，星期天 5/23 

时间：9:00 AM – 1:30 PM 

地点：学校大厅 

希望家长、老师和同学们能积极参与我们这次的活动，我们期待着你们的大力支 

持。各种美食我们都欢迎，所有筹得的钱将全部捐出。 

 谢谢你们的爱心！ 

中国文化中心学生会筹委会 

  

 Dear families of CCCC, 

 CCCC is now in the process of establishing a student committee! We are recruiting new 
members. The committee will take on many projects, one of which is the Water Filter 
Project. We hope to help the Dandelion Migrant School in Beijing, China. This school 
serves the children of migrant workers, and is in urgent need of new water purifiers for 
clean drinking water. For more information, please refer to our poster in the main 
cafeteria. 

 If you are interested in joining our group, please email kevin.xiong.1@gmail.com. We 
also meet every Sunday at 1:00 PM in the cafeteria. 

 This weekend, the student committee will be holding a bake sale. All proceeds will go to 
the Water Filter Project. 



Date: Saturday 5/22, Sunday 5/23 

Time: 9:00 AM – 1:30 PM 

Location: CCCC Main Cafeteria 

Please help us out by buying food or by bringing in food for us to sell. 

  

Thanks! 

The CCCC Student Organizing Committee 

 


